
Zápis z     jednání Sportovní komise, konané dne 12.11.2015
v     18.00hod.

Přítomni: Petr Jaško, Milan Vácha, Milan Zetocha, Lukáš Málek
Omluveni: 
Nepřítomni:   Pavel Kuka

Komise projednala způsob prezentace své práce v Psárském Zpravodaji a 
společně se dohodla na celkové podobě článku, který bude zveřejněn v příštím čísle 
Psárského Zpravodaje.

Komise si je vědoma, že  5.2.2015 nabyl platnosti zákon č. 24/2015 Sb., kterým 
se mění zákon č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a zákon 
č. 128/2000 Sb., o obcích. A že tento zákon upravuje proces poskytování obecních 
dotací. Komise již dříve avizovala připravenost na spolupráci, ale moc prostoru a času 
nedostala. Směrnice o dotacích, na které se komise podílela, byla na doporučení 
právníka zrušena a její připomínky k formulářům byly vyslyšeny jen zčásti. 

Komise dále bude jednat tak, aby administrativa spojená s obecními dotacemi 
nezatěžovala spolky nad míru nezbytnou pro splnění podmínek určených zákonem. 
Jsme si vědomi, že práce ve spolcích je dobrovolná a záslužná a naším cílem je tuto 
činnost podporovat.

Zapsal: Ing.Petr Jaško
V Dolních Jirčanech 15.11.2015 


